

«РИ» № 3/2014

Тема номера: Художественный рынок

Theme of the issue: Art market

Салихат Гамзатова

Дагестанский музей изобразительных искусств имени П.С. Гамзатовой.

Выставки и проекты

В мае 2014 года в Москве, в Государственном центральном музее современной истории России с большим успехом прошла выставка «Дагестан глазами русских художников. Россия глазами дагестанцев», на которой были представлены произведения из собрания ДМИИ им. П.С. Гамзатовой. Этот проект, а также другие тематические экспозиции, состоявшиеся в Москве в 2012 и 2013 годах, привлекли внимание нашей редакции к Музею, захотелось подробнее ознакомить читателей с его коллекциями и выставками. Салихат Гамзатова рассказывает на страницах журнала о собрании и выставочной деятельности руководимого ею музея.

Salikhat Gamzatova

P.S. Gamzatova Dagestan Museum of Fine Arts. Exhibitions and Projects

The exhibition «Dagestan through the Eyes of Russian Artists. Russia through the Eyes of Dagestan Artists» of works from the P.S. Gamzatova Dagestan Museum of Fine Arts held in Moscow in May 2014, at the State Central Museum of Modern Art of Russia turned out to be a great success. After our magazine became interested in this project, as well as in other thematic expositions organized in Moscow in 2012 and 2013 in the Museum, we decided to acquaint our readers in greater detail with its collections and exhibitions. Salikhat Gamzatova writes about the works and exhibition activities of the museum she oversees.

Russian source